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A miniszterelnök belbiztonsági főtanácsadója szerint az Európai Unió bürokratikus apparátusát
és a bevándorlásban érdekelt országokat nem érdeklik a migráció biztonsági kockázatai.

  

      

  

Bakondi György az M1 aktuális csatorna esti műsorában elmondta, ezt mutatják az unió új
tervei a bevándorlók kezeléséről. Szerinte ezek azt is jelzik, hogy az unió és a tervet támogató
országok hosszú távon megoldást nyújtó lépésként tekintenek ezekre a tervekre, de az
emberek választásokon kifejeződő véleményét, valamint a biztonsági kockázatokat nem veszik
figyelembe.

  

  

Azonban a folyamat nagy tanulsága, hogy a biztonságot nem lehet leértékelni, az emberek
biztonságát az államnak kell garantálnia és csak ez után következhet a rászorulók segítése.
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